

## **Protokoll fra styremøte 15.mai.24**

*(Endelig protokoll må alltid godkjennes, enten ved at styremedlemmene undertegner på dokumentet eller ved at den godkjennes i neste styremøte.)*

### **Protokoll fra styremøte i YNBA**

Møtenummer: 2/2024

Dato: 15.mai.24

Kl: 19.00

Sted: Hamang, Sandvika

**Til stede: Anne, Wenche, Hanna, TH og Line**

**Forfall: Ingen**

### **Sakliste**

#### **Vedtakssaker:**

Sak 1: Godkjenning av innkalling. Godkjent

Sak 2 Godkjenning av protokoll fra forrige møte 17.mars. Godkjent

#### **Orienteringssaker:**

O-sak 1 Follorittet: Oppladningen til rittet var ikke optimal, da vi ikke fikk syklet så mye sammen som gruppe. Selve rittet gikk veldig bra. God stemning, ingen uhell. Fin lengde, trygt. Litt trøkk, øve på å bytte på i rulla. Greit å avklare på forhånd hva man gjør om noen ikke klarer å henge på eller bryter.

O-sak 2 Kråkestråket: Ritt til høsten. Vi kan få egen gruppe der. Landevei. Line legger ut på facebook for å lodde stemninga. Høre med Eva om hun kan ta kontakt så vi får egen gruppe.

O-sak 3 Hjemmesiden. Anne har lagt ut aktuelle saker og oppgradert litt. Siden ser veldig fin ut. Prøver å holde oppdatert med langturer og treninger med link til FB. Må sende Anne referat av møter slik at de kan legges ut på hjemmesiden.

O-sak 4 Bergen-Voss utgår.

O-sak 5 Facebook likersiden eksisterer fremdeles. Alle som liker siden er fjernet, men siste rest er vanskelig å fjerne helt.

O-sak 6: Gjøre om på reglene. Følge NCF sine? Vi skal diskutere reglene på neste møte.

O-sak 7: Eva har bekreftet at hun kan ta seg av Instagramkontoen til klubben videre.

O-sak 8 TH forteller om at bankbytte er gjennomført. Alle betalinger ble flyttet til Sparebank1 Østlandet. Vi har 42 medlemmer pt. Skal rydde opp i medlemslistene, 4 medlemmer har ikke betalt, 2 har meldt seg ut.

O-sak 9 Økonomiske midler; Hva ønsker vi å bruke penger på om vi får støtte fra noen? Kurs? Trener? Markedsføring? Tur med mat? Det skal sendes inn en ny søknad snart.  
Ansvar: TH

O-sak 10 Sportskomiteen; Wenche skal organisere et møte og legge plan for høsten. Fra skolestart til høstferien. Får med seg Marianne F og Eva. Oppfordre medlemmer til å ta initiativ selv også.

O-sak 11 Nettbutikken for bestilling av sykkelutrustning holdes oppe til neste fredag. Flere kan tenkes å skulle bestille.

O-sak 12 Div. praktisk. Årsberetning skulle leveres til sykkelforbundet. Signering og styr på Altinn. Venter på godkjenning. Endringer er utført i Brønnøysundregisteret.

O-sak 13 Invitere til en ODP-tur i juni? Få en gruppe med Vibeke Olss? Kanskje være med på Nordic Midsummer Patrol?

## **Møteplan styret**

Neste møte er 21. august, etter at sportskomiteen har hatt møte.  
Sted: Hos Line i Rytterfaret 49.

Planlegge julebord.

Korreks 30.mai: Endret noen skrivefeil. rettet opp antall ikke betalende medlemmer fra 2 til 4 og lagt til at 2 har meldt seg ut. Kommentar fra Wenche på punkt 10; Jeg ser for meg, i løpet av juni, å sette opp datoer og sende rundt slik at de som ønsker og lede/ta initiativ kan sette seg opp.